
Το να είναι κανείς ντροπαλός, είναι μέρος της πίστης

Ο Αμπντ Αλλάχ μπιν Όμαρ (η ευαρέστηση του Αλλάχ επ' αυτού) ανέφερε ότι: «Ο
Προφήτης (σάλλα Αλλάχου ‘αλάιχι ουά σάλλαμ) άκουσε έναν άνδρα να συμβουλεύει τον
αδελφό του να μην είναι τόσο ντροπαλός. Τότε (ο Προφήτης صلى الله عليه وسلم) είπε: «Το να είναι κανείς

ντροπαλός, είναι μέρος της πίστης.».»
[صحيح] [متفق عليه]

Ο Προφήτης (σάλλα Αλλάχου ‘αλάιχι ουά σάλλαμ) άκουσε έναν άνδρα να συμβουλεύει τον
αδελφό του να μην είναι τόσο ντροπαλός, καθώς αυτό τον εμπόδιζε από ορισμένα πράγματα
και από το να διεκδικεί  σωστά τα δικαιώματά του.  Τότε,  ο Προφήτης (σάλλα Αλλάχου
‘αλάιχι ουά σάλλαμ) τον ενημέρωσε ότι το να είναι κανείς ντροπαλός αποτελεί μέρος της
πίστης, γιατί αυτό οδηγεί στο καλό. Ο χαρακτηρισμός του να είναι κανείς ντροπαλός ωθεί
τον άνθρωπο να πράττει το καλό και να αποφεύγει το κακό.

https://sunnah.global/hadeeth/el/show/5478

 

https://sunnah.global/hadeeth/
https://sunnah.global/hadeeth/el/show/5478
https://alnajat.org.kw
https://edc.org.kw

